



Flateby Hundeklubb

fhk1911@gmail.com

REFERAT STYREMØTE

Sted, dato og klokkeslett: Hos Turid, tirsdag 27. januar 2026 kl. 19.00

Deltagere: Marianne, Turid, Marit, Mai og Ann-Kristin

Meldt forfall: Iselin og Brit

SAK	ANSVAR
Referat forrige møte <i>Referat lest, ingen kommentarer</i>	Mai
Økonomi og medlemsstatus Perioderegnskap - Aktiv Driftskonto <i>kr. 34.224,41 (Disponibel 134.224,41)</i> - Sparekonto Nettspar <i>kr. 0,18</i> Antall medlemmer i klubben <i>151 stk. per 27/1-26</i> Antall hallmedlemmer <i>31 stk. per 27/-26</i> Innkjøp; Vi trenger tralle til sandsekker og et åpent LP-hinder. <i>Vi må finne pris på dette, så det kan legges i budsjettet for 2026.</i> <i>Alle pengene vi fikk i støtte i 2025 er brukt opp. Robotstøvsugeren vi kjøpte fungerer nå.</i>	Turid
Innkomne skriv/saker Utleie av hallen – kontrakt for utleie <i>Ann-Kristin har laget forslag, sendes til Brit for gjennomsyn</i> Kontrakt for hallmedlemmer <i>Ann-Kristin har laget forslag, sendes til Brit for gjennomsyn</i> Endring av kode til døra – hvem kan være ansvarlig for det? Brukshundkonferansen i februar: <i>Hilde, Øyvind og kanskje Iselin drar</i>	Ann-Kristin og Marianne Marianne

Aktiviteter kommende periode • Årsmøte tirsdag 17. mars 2026 kl. 19.00 - Valgliste <i>Sendt til Eileen og Elisabeth, de har kommet med forslag</i> - Saksliste og Årsberetning <i>Mai setter opp forslag</i> - Saker <i>5 uker før årsmøtet (10/2) var frist for innsending av saker. Årsmøtepapirer må legges ut 14 dager før årsmøtet (senest 3/3)</i> - Regnskap <i>Turid har laget</i> • Kurs i nærmeste fremtid - <i>Best med baner - startet</i> - <i>Valpekurs – startet 10. februar</i> - <i>Nosework – var 7.-8. februar</i> - <i>Nybegynner Agility – var 21.-22. februar</i> • Uoffisielle arrangementer - <i>Valpeshow 28. februar</i> - <i>Blåbærstevne 12. mars</i> • Offisielle arrangementer - <i>Rallystevne søndag 15. mars m/2 dommere</i> - <i>Blåbærstevne 12. mars</i> • Eventuelt <i>Alle som skal trene og setter seg opp, må skrive hva de trener – så andre kan komme</i>	
Dugnader / Annet • Utstyr i hallen – kan vi få et bedre system? Faste plasser til alt, henge opp tunneler? <i>Lage system på utstyr i hallen. Kom med forslag!</i>	Alle
Web og facebook • Oppdateringer • Promotering	Iselin
Eventuelt • Årshjul / Aktivitetsplan • Dato for neste styremøte: Uke 9, torsdag 26/2-26	

Med vennlig hilsen
Mai, sekretær